
                                                                                                  

   

  
  

 
 

Vragen vanuit de raad aan het college: 
 
A. Schriftelijke vragen ex artikel 36 RvO 
 
B. Schriftelijke vragen ter mondelinge beantwoording in de raad  
 
C. Technische vragen (s.v.p. datum commissie- en/of raadsvergadering vermelden) 

 
 

Categorie: A / B / C (doorhalen wat niet van toepassing is) 
 
Onderwerp:  Favoriet FM 
 
Naam en fractie:   Peter Vos (VVD) 
 

 
 
Inleiding/Aanleiding: 
 
De huidige situatie van de lokale omroep RTV Favoriet. 
 
Vragen: 
Antwoorden gegeven door het college in 2015 gesteld door de VVD 
De Liemerse omroep stichting Favoriet RTV heeft plannen om ook TV uitzendingen te gaan 
verzorgen en heeft hiertoe in 2014 flink geïnvesteerd in TV apparatuur. Overigens is deze 
investering gedaan onder auspiciën van het oude bestuur. Het huidige bestuur zet dit beleid wel 
voort. Het maken en produceren van TV programma’s kent echter een groter kostenplaatje dan 
radio, terwijl de opbrengsten in eerste instantie onzeker zijn. 
De begroting 2015 van Favoriet RTV liet een verwacht tekort zien van € 15.000,-, mede dankzij 
de aanschaf van TV camera’s. Deze begroting is nog door het oude bestuur ingediend en geld 
bovendien voor vijf gemeenten gezamenlijk (Lingewaard was op het moment van indienen van 
de begroting nog niet officieel in beeld). 
Het financiële risico ligt volledig bij de omroep zelf. De gemeente financiert niet extra voor TV 
uitzendingen, de subsidie wordt niet verhoogd. Ook kan de gemeente niet aansprakelijk worden 
gesteld bij eventuele financiële problemen van de omroep. Wel kunnen financiële problemen bij 
de omroep mogelijk leiden tot het staken van uitzendingen en activiteiten wat intrekking van de 
zendmachtiging tot gevolg kan hebben.  

1. Kan de wethouder aangeven waar de TV camera's zijn gebleven? 
Het is niet aan het college om hier op te controleren. 
  
Motie 2015 
De wethouder onderschreef onze zorgen maar gaf aan dat dit geen taken van de gemeente waren maar 
van de commissariaat van de media.  

2. Waarom heeft het college het commissariaat van de media in november 2018 niet direct 
ingelicht en een onderzoek laten starten? 

Er is op 22 oktober ambtelijk een eerste melding gedaan bij het commissariaat en verzocht om contact 
om de ontstane situatie door te spreken. 30 oktober is er telefonisch overleg geweest met het 



                                                                                                  

   

commissariaat en pas op 19 december hebben wij een eerste formele reactie ontvangen. Het 
commissariaat heeft toen laten weten dat de omroep tot op dat moment voldeed aan haar 
verplichtingen. Het commissariaat zag op dat moment geen aanleiding voor nader onderzoek. 
 
Commissie samenleving feb 2018. 
De VVD vroeg wederom het college naar de tegenstrijdigheden in statuten en afspraken. 
Hierbij gaf de wethouder aan dat er onderzoek gedaan was en er geen tegenstrijdigheden geconstateerd 
waren.  

3. Kunt u aangeven wat dat voor een onderzoek is geweest en kunt u daarvan de uitkomst met ons 
delen? 

Er is ambtelijk gekeken naar de statuten van Favoriet RTV i.r.t. het handelen van het voormalig bestuur. 
Het voormalig bestuur heeft op een aantal punten in strijd met haar eigen statuten gehandeld. Onder 
andere bij de procedure ontslag van de penningmeester, het daarna als bestuur niet voltallig blijven, het 
creëren van een directeursfunctie en het zich dienstbaar stellen aan het maken van winst door derden. 
Er is geen specifiek gemeentelijk onderzoek gevoerd naar integriteit van bij de omroep betrokken 
personen.  

  
4. Graag ontvangen wij een feiten relaas vanaf oktober 2018 

22 oktober: raadsvragen SP nav stoppen sportprogramma Favoriet ontvangen 
22 oktober: ambtelijk melding over ontstane situatie bij het commissariaat voor de media  
24 oktober: beantwoording raadsvragen 
25 oktober: ambtelijk gesproken met bestuur en toenmalig  directeur Favoriet;  
25 oktober: de PBO raad informeert de gemeenten, het CvdM en de OLON (belangenorganisatie), over 
zorgen rondom Favoriet. 
30 oktober: ambtelijk gesproken met voormalig penningmeester; 
30 oktober: ambtelijk gesproken met voorzitter en secretaris van de PBO raad; 
30 oktober: ambtelijk telefonisch gesproken met het commissariaat voor de media. Het CvdM is in eerste 

instantie van mening dat hun taak zich beperkt tot registratie van de jaarlijkse financiële verantwoording 

van de omroep. Volgens hen blijken uit de stukken geen misstanden. Verder dan dat gaat hun toezicht niet. 

Omdat de gemeente de omroep bekostigd, is het iets wat bij de gemeenten ligt. 

5 november: bestuurlijk overleg betrokken gemeenten 
6 november: besproken in college 
13 november: brief gemeenten aan bestuur Favoriet om een onafhankelijk registeraccountant onderzoek 
naar de constructie met Goldstar. 
16 november: bestuurlijk overleg gemeenten met bestuur Favoriet 
22 november: raadsvragen SP ontvangen 
28 november: beantwoording raadsvragen 
13 december: bestuur Favoriet vraagt om uitstel accountantsonderzoek 
17 december: bericht Favoriet dat zij het accountantsonderzoek niet kunnen betalen 
19 december: bericht commissariaat voor de media. Voor het commissariaat heeft de omroep voldaan 
aan haar verplichtingen. 
20 december: bestuurlijk gesproken met groep vrijwilligers Favoriet 
15 januari: financieel overzicht 2015-2018 Goldstar van boekhoudkantoor ontvangen 
15 januari: raadsvragen VVD ontvangen 
16 januari: raadsvragen beantwoord 
17 januari: bestuurlijk gesproken met groep vrijwilligers Favoriet 
18 januari: opdrachtverstrekking aan de accountant 
21 januari: bestuurlijk overleg betrokken gemeenten 
21 januari: omdat omroep Rheden/Rozendaal heeft aangegeven een intentieverklaring tot verregaande 
samenwerking met het bestuur van Favoriet overeengekomen te zijn, komen er van hun kant vragen 
over de rol van de gemeenten. De gemeenten geven aan dat zij eerst de interne problemen bij Favoriet 
opgelost willen zien voordat er verder gekeken kan worden naar regionalisering. 



                                                                                                  

   

23 januari: herziene opdrachtbevestiging aan de accountant 
28 januari: bestuurlijk gesproken met groep vrijwilligers Favoriet 
1 februari: Herhaling van het gemeentelijk standpunt over proces regionalisering aan het bestuur van 
Rheden/Rozendaal gestuurd 
7 februari: bestuurlijk gesproken met vrijwilligers Favoriet  
13 februari: bestuurlijk overleg betrokken gemeenten  
13 februari: vrijwilligers omroep presenteren eerste plannen voor een doorstart, inclusief financiële 
onderbouwing 
21 februari: via vrijwilligers wordt na overleg voor het eerst maandelijkse factuur De Pelikaan naar de 
gemeente gestuurd. Deze wordt nog niet betaald. 
27 februari: rapportage accountant ontvangen, bestuurlijk overleg met accountant 
27 februari: bestuurlijk overleg betrokken gemeenten 
27 februari: bestuurlijk gesproken met bestuur en voormalig directeur Favoriet 
27 februari: vrijwilligers doen via een advocaat een oproep aan het bestuur van Favoriet om af te treden. 
Hier wordt geen gehoor aan gegeven. 
28 februari: ambtelijk gesprek met de fam Eusman over de op 19 februari verzonden brief. Afgesproken 
is dat er een rectificatie gestuurd gaat worden. Bij aanvang van het gesprek blijkt, hoewel niet genodigd, 
ook het voltallig bestuur van omroep Rheden/Rozendaal meegekomen te zijn om de streekvorming te 
agenderen. Met hen wordt uiteindelijk niet gesproken. 
5 maart: gemeenten versturen raadsinformatiebrief uitkomsten accountantsrapport (2019-023) 
11 maart: raadsinformatiebrief ambtelijk met het commissariaat voor de media gedeeld 
13 maart: bestuur Favoriet stelt zonder overleg een interim bestuur aan en brengt hiervan enkel 
vrijwilligers door middel van een mail op de hoogte. De gemeenten moeten dit nieuws uit de krant 
vernemen. Ook het interim bestuur neemt geen contact op met de gemeenten. 
13 maart: het pand van de omroep in De Pelikaan wordt afgesloten en de zender is door het bestuur op 
non-stop uitzenden gezet 
14 maart: bij het eerder al geplande bestuurlijk overleg tussen gemeenten en omroep komt het bestuur 
dan wel huidige (interim) bestuur niet opdagen. De wethouders spreken wel met vrijwilligers van de 
omroep. 
15 maart: Joshua en Marc Eusman halen apparatuur uit de studio van Favoriet weg. Na ambtelijk verzoek 
om opheldering wordt er per mail geantwoord dat er in overleg met het huidige (interim) bestuur 
besloten is dat er geen schriftelijke bewijsstukken worden overlegd aan de gemeenten. 
15 maart: gemeenten versturen een brief melding in gebreke blijven lokale omroep aan het 
commissariaat voor de media waar in zij aangeven nog 1 gesprek met het nieuwe (interim) bestuur te 
willen organiseren om opheldering te krijgen, maar tevens aangeven mogelijk niet langer achter het door 
de raden richting het commissariaat in april 2016 uitgebrachte advies inzake de Liemerse 
omroepstichting te staan. De gemeenten geven aan van het commissariaat te willen vernemen hoe de 
procedure om de zendmachtiging te beëindigen in werking moet worden gezet. (tot op heden hebben de 
gemeenten nog geen antwoord van het commissariaat op deze brief gehad).  
18 maart: de gemeenten versturen een brief aan het huidige (interim) bestuur waarin de strekking van de 
naar het commissariaat verzonden brief gedeeld wordt en waarin het huidige (interim) bestuur 
gesommeerd wordt te verschijnen op een bestuurlijk overleg op 21 maart. 
18 maart: de gemeenten brengen een persbericht uit waarin de strekking van de naar het commissariaat 
verzonden brief openbaar wordt gemaakt en waarin het huidige (interim) bestuur gesommeerd wordt te 
verschijnen op een bestuurlijk overleg op 21 maart. 
21 maart: bestuurlijk overleg gemeenten, huidige (interim) bestuur en vrijwilligers omroep. Afspraken 
gemaakt om tot een bestuursoverdracht te komen. 
28 maart: raadsvragen VVD ontvangen 
3 april: raadsvragen beantwoord 
4 april: voorliggende raadsvragen VVD ontvangen 
5 april: informele beantwoording raadsvragen 
9 april: B&W besluit geheimhouding accountantsrapport 



                                                                                                  

   

10 april: het huidige (interim) bestuur meldt telefonisch dat Joshua Eusman wat hen betreft rechtmatig 
eigenaar van de door hem uit de studio gehaalde apparatuur is. Het huidige (interim) bestuur stelt voor 
dat de omroep op eigen kosten nieuwe apparatuur aanschaft. 
11 april: de PBO raad stuurt een brief aan de colleges en raden van de betrokken gemeenten, alsmede 
aan het commissariaat voor de media, het huidige (interim) bestuur en het beoogd bestuur. In deze brief 
verwoord de PBO raad haar eigen voorwaarden om een doorstart van de omroep te faciliteren. 
12 april: het huidige (interim) bestuur geeft aan zich in haar mogelijkheden om de omroep een doorstart 
te laten maken belemmerd te voelen. 
24 april: het beoogd bestuur is een eigen boekenonderzoek gestart, met als doel voor zichzelf duidelijk te 
krijgen of een doorstart haalbaar is en of zij de verantwoordelijkheid daarvoor willen nemen. 
Het beoogd bestuur heeft de gemeenten inmiddels laten weten op 13 mei zo ver te zijn dat ze kunnen 
bepalen of overdracht van bestuur daadwerkelijk mogelijk is. 
 

5. Wat waren de mogelijkheden van de gemeenten om wat aan de signalen van fraude van oude 
bestuur te doen en wat heeft het college stapsgewijs tot heden gedaan? 

Wij hebben verantwoording van het bestuur gevraagd en een onderzoek door een registeraccountant 
laten uitvoeren. Wij hebben de bevoorschotting van de subsidie voor 2019 bevroren en hebben een 
melding bij het commissariaat gedaan. Wij zijn met het huidige (interim)bestuur en beoogd nieuw 
bestuur in gesprek over overdracht. 
Verdere juridische mogelijkheden staan ons niet ter beschikking. 
  

6. Waarom wil het college de accountantsverklaring niet delen met de raad en op welke juridische 
gronden denkt het college dit te kunnen verantwoorden? 
Artikel 169 van de gemeentewet vormt de juridische basis voor de actieve en passieve 
informatieplicht die het college jegens de raad heeft. Op basis van het derde lid van dat artikel 
dient het college de raad mondeling of schriftelijk de door een of meer leden gevraagde 
inlichtingen te geven, tenzij het verstrekken ervan in strijd is met het openbaar belang. 

In de raadsinformatiebrief van 5 maart 2019 (2019-023) is toegelicht waarom het rapport in eerste 
instantie niet met u gedeeld is. (Op aanraden van de accountant en op grond van artikel 196 lid 3 van de 
gemeentewet).  
In overleg met de andere gemeenten is het rapport inmiddels aan u beschikbaar gesteld. In de 
raadsvergadering van begin mei ligt een voorstel voor om het rapport om dezelfde reden geheim te 
verklaren. 
 

7. De accountant concludeert:  
Dat de administraties bijna naadloos in elkaar overgaan.  
Wat wordt hier nu mee bedoelt?  

Enkel door het samenvoegen van de administraties van Favoriet RTV met die van Goldstar, ontstaat een 
volledig beeld van alle geldstromen rondom de omroep in de periode 2015-2018 en haar financiële 
positie. Dit is pas duidelijk geworden middels het accountantsonderzoek. De gemeenten waren op basis 
van de jaarrekeningen van Favoriet voorheen niet in staat om tot dit inzicht te komen. 
 

8. Er wordt aangegeven dat de omzet bij Favoriet in de periode 2015-2018 € 146.000 is. 
De jaarcijfers 2016 en 2017 geven al € 125.000 omzet, dus hoe kan dat? 

De € 146.000 betreft de omzet van Goldstar, zoals weergegeven in het rapport van de accountant en 
eerder door ons gedeeld in de raadsinformatiebrief van 5 maart 2019 (2019-023). Goldstar heeft zowel in 
2015 als in 2018 maar een gedeelte van het jaar inzet gepleegd ten behoeve van Favoriet RTV. Zodoende 
zijn de bedragen in deze beide jaren lager.  
 

9. Zo is er in 2016 € 8.090 vanuit de stichting betaald aan Gold Star waarom was dat? 
De accountant doet hierover een uitspraak in zijn bevindingen. Ik verwijs u naar het rapport wat nu ter 
inzage ligt, pagina 16. 

https://wetten.overheid.nl/jci1.3:c:BWBR0005416&titeldeel=III&hoofdstuk=X&artikel=169&z=2019-01-01&g=2019-01-01


                                                                                                  

   

  
10. We hebben vernomen dat het college een aangetekende brief naar het commissariaat van de 

media heeft gezonden, graag ontvangen wij de inhoud daarvan. 
Deze brief is via de griffie met u gedeeld. 

  
11. Wat is het college voornemens te gaan doen op korte termijn. 

Samen met de wethouders van de gemeenten Doesburg, Duiven en Westervoort is Zevenaar met het 
huidige (interim)bestuur van Favoriet RTV in gesprek om een overdracht van bestuur te bewerkstelligen. 
Grootste belemmerende factor is momenteel de onduidelijkheid over het eigendom van een aantal voor 
de uitzendingen essentiële apparatuur. 
De gemeenten hebben  de bevoorschotting van de subsidie voor 2019 bevroren en een melding gedaan 
bij het commissariaat voor de media van het in gebreke blijven van de omroep (er wordt momenteel niet 
of enkel non-stop uitgezonden). 
14 mei staat er opnieuw bestuurlijk overleg gepland. 
   
 
Aanvullende vragen VVD, n.a.v. eerste informele beantwoording 
 

1. Is er een integriteitsrapport? 
Er is geen specifiek integriteitsrapport.  
 

2. Heeft Zevenaar de subsidie Q1 2019 overgemaakt?? 
Nee dat is niet gedaan. Ten tijde van de voorgaande vraag over de bevoorschotting, in de commissie 
samenleving van januari 2019, was het nog wel onze intentie om bij een goede overdracht van bestuur de 
bevoorschotting van het eerste kwartaal over te maken. Omdat het accountantsonderzoek echter later 
opgeleverd dan verwacht en overdracht van bestuur niet gebeurde, is het daadwerkelijk overmaken naar 
achteren geschoven en later helemaal on hold gezet. 
Wel heeft Zevenaar de huur van januari van de Pelikaan, het gebouw waar de studio van de omroep zit, 
direct voldaan aan eigenaar Van Keulen. Dit om de onderhandelingen over bestuursoverdracht niet van 
die kant ook nog eens negatief te beïnvloeden.  
De uitgave is gedekt vanuit het voor de omroep in de begroting beschikbare subsidiebedrag. Indien de 
bevoorschotting van de subsidie straks bij een nieuw bestuur weer verstrekt wordt, dan wordt de 
voorgeschoten huur in mindering gebracht op de subsidie. Eventueel wordt dit over meerdere jaren 
verspreid om een doorstart van de omroep niet in de weg te zitten. 
 

3. Klopt het dat het college een oud medewerker van Caleidoz bij de vrijwilligers naar voren 
geschoven heeft als beoogd voorzitter van het nieuw te vormen bestuur? 

Vrijwilligers van de omroep hebben bestuursleden voor een nieuw bestuur benaderd. De gemeenten 
hebben hier in geen  zeggenschap gehad. Wel hebben de gemeenten richting de vrijwilligers aangegeven 
er prijs op te stellen als de nieuwe bestuursleden ‘ van buiten’ komen. Dat wil zeggen, niet eerder voor de 
omroep actief zijn geweest. 
 

4. Waarom is het bestuur nog steeds niet overgedragen aan dit nieuw te vormen bestuur? 
Het beoogd bestuur doet haar eigen boeken onderzoek (m.n. financieel). Het beoogd bestuur wil vooraf 
weten waar zij ja tegen zullen zeggen. Dit vergt veel tijd omdat de financiële administratie van de 
omroep op z’n zachts gezegd een puinhoop is. Op 14 mei staat bestuurlijk overleg gepland over de 
overdracht van bestuur. 
 

5. Wat zijn de knelpunten nu? 
1. Joshua Eusman claimt dat apparatuur die nodig is voor radiouitzendingen door zijn bedrijf is 

aangeschaft. Hij heeft deze apparatuur uit het pand van Favoriet weggehaald. Joshua Eusman heeft 
noch de vrijwilligers of het beoogd bestuur noch de gemeenten overtuigend bewijs van 



                                                                                                  

   

eigenaarschap overlegd. Met Joshua Eusman, noch het oud bestuur of huidige (interim_ bestuur, valt 
over deze kwestie te praten. Duidelijkheid over eigenaarschap kan enkel via een juridische procedure 
gevonden worden. De gemeenten zijn in deze kwestie geen partij en zullen geen juridische 
procedure starten. Dit is aan het huidige (interim) bestuur dan wel aan een nieuw bestuur van de 
omroep. Het huidige (interim) bestuur is van mening dat Joshua Eusman in zijn recht staat, maar ook 
het interim bestuur heeft hier van geen bewijsstukken kunnen overleggen. 

2. Financieel. De omroep staat er slecht voor. Er is meer dan 20.000 euro schuld aan diverse partijen. 
Het eigen vermogen bedraagt 8.000 euro. Vraag hierbij is vooral of het beoogd bestuur een gezonde 
businesscase kan maken om de omroep een doorstart te geven. De gemeenten zijn bereid om de tot 
nu toe achter de hand gehouden subsidie 2019 in een keer over te maken, zodra overdracht  van 
bestuur heeft plaatsgevonden. 

3. Het is niet duidelijk in hoeverre de naam van de omroep door deze kwestie beschadigd is en of 
adverteerders desondanks bereid blijven te adverteren. 

4. Niet direct een knelpunt, maar wel van belang is hoe de omroep zich opstelt in toekomstige opgave 
regionalisering. Landelijk wordt hier op aan gestuurd. De gemeenten hebben hier geen zeggenschap 
over, maar conformeren zich hier aan. Voor het huidige (interim) bestuur vormen goede afspraken 
hierover een voorwaarde voor overdracht van het bestuur. 
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15 maart 2019
Melding in gebreke blijven Liemerse omroep stichting Favoriet RTV
Geachte heer l mevrouw
Melding in gebreke biljven Liemerse omroep stichting. Favoriet RTV
Namens de gemeenten Doesburgr Duiven. Westervoort en Zevenaar melden wii het
Commissariaat voor de Media het volgende:
De Liemerse omroer.\stir.:l'tting` Favoriet RTV, zendt sinds 13 maart 2019 enkel non-
stop uiten voldoet met haar uitzendingen daarmee niet langer aan de in de Mediawet
gestelde ICE norm. ln de maanden daarvoor heeft de programmering ook al
meermalen te lijden gehad onder interne spanningen. Het PBO van de omroep ls door
ons geconsulteerd en zij blijken niet langer staat enige invloed uitte oefenen op de
programmering De gemeenten zijn hierdoor ven mening dat de omroep niet langer
voidoei aan naar verplichtingen
Aanleiding
ln oktober 2018 kwamen voor het eerst berichten in de pers over financiële
malversaties bij de omroep De gemeenten hebben hierop door een
registeraccountant een onderzoek laten uitvoeren Afwachtende de uitkomst van het
onderzoek hebben de gemeenten de bevoorschotting van de bekostiging 2019
bevroren.
Het bestuur heeft aan dit onderzoek meegewerktr meer het onderzoek heeft geleid tot
een ernstige polarisatie binnen de gelederen van tie omroep. Het bestuur heeft hierbij
een bedenkelijke rol gespeeld.
De amountant heeft in ziin rapport geconcludeerd dat:
n de administraties van de stiohting RTV Favoriet en de EiV Goldstar Studio's bijna
naadloos in elkaar overgaan De gemeenten hebben door middel van de
iearrßkeningen alleen inzage gehad in de financiën van de omroep. inzage in de
verbonden geldstromen van Goldstar werd in de jaarrekeningen van de omroep
niet gegeven:
aangetekend verzonden
om immit .ze in am
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het ontbreekt aan (schriftelijk vastgelegde) afspraken tussen het omroepbestuur
en Goldstar over onder meer inzet, tarieven. facturatie en verantwoording;
de constructie de omroep veel heeft gekost. en helaas weinig heeft opgeleverd. Bij
een omzet van 6 146.000 over de periode 2015-2018 (waarbij voor 2018 de
jaarcijfers van de omroep niet volledig inzichtelijk waren). is 12.000 ten gunste
van de omroep gekomen. De rest is opgegaan aan kosten. waarbij in ieder geval
E 58.000 als ondernemingswinst voor Goldstar is opgevoerd.
Op basis van dit accountantsrapport beoordelen de gemeenten de constructie en
onderliggende geldstromen als niet transparant en ongewenst. Wij hebben het bestuur
van RTV Favoriet hiermee op 27 februari 2019 geconfronteerd. Sindsdien werkt het
bestuur niet meer met de gemeente samen om tot een oplossing te komen. Daarmee
is ons duidelijk geworden dat bij het bestuur persoonlijke belangen prefereren boven
de belangen van de omroep. Omdat de gemeenten het belang van een een goed en
transparant functionerende lokale publieke omroepI waarin bestuur en vrijwilligers in
onderlinge samenwerking en vertrouwen programma's maken die aansluiten bij de
wensen van de inwoners van de betrokken gemeenten vooropstelt, zien wij ons nu
genoodzaakt deze melding aan het Commissariaat te doen.
Vervolg
De betrokken gemeenten arrangeren nog laatste afspraak met het bestuur van de
omroep om tot een vergelijk te kunnen komen. Indien deze niet slaagt, om wat voor
reden dan ook, zullen de gemeenten waarschijnlijk concluderen niet langer achter de
door de raden richting het Commissariaat in aprii 2016 uitgebrachte adviezen inzake
de Liemerse omroep stichting te staan. De gemeenten zullen het Commissariaat in
dat geval formeel verzoeken om de zendmachtiging te beëindigen. Graag vernemen
wij van u zo spoedig mogelijk de hierbij te volgen procedure.
Vragen
Indien u vragen heeft over deze brief kunt u contact opnemen met Petra Oortgiese. Zij
is bereikbaar via getra.oortgiese@doesburg.ni of telefonisch via 0313 481407.
Mede namens de wethouders van Duivenl Westervoort en ZevenaarI
Met vriendelijke t
E.L Mulder-Metselaar
Wethouder gemeente Doesburg
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